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7.10.2022. 

U varaždinskoj sportskoj dvorani Arena danas je upriličeno svečano otvaranje 

Međunarodnog sajma Priroda, lov, ribolov, turizam, koji se nakon dvije godine 

neodržavanja zbog pandemije održava po 25. puta.

Više od šezdeset izlagača tako će posjetiteljima ponudit opremu za lov i ribolov, a i 

najmlađi će moći vidjeti sadržaje i atrakcije vezane za prirodu.

Svečanom otvorenju nazočili su i zamjenica župana Varaždinske županije Silvija Zagorec, 

gradonačelnik Grada Varaždina dr.sc. Neven Bosilj, predsjednik Hrvatskog lovačkog 

saveza Ivica Budor, Vladimir Sever, predsjednik Hrvatskog sportskog ribolovnog saveza, 

Goran Kaniški, predsjednik Lovačkog saveza Varaždinske županije, tajnik Sportsko-

ribolovnog saveza Varaždinske županije Marijan Kolednjak, načelnik Općine Cestica Mirko



Korotaj, županijski pročelnik za gospodarstvo i europske poslove Darko Majhen, kao i 

Maja Šimenc, predstavnica organizatora tvrtke Vall 042 koja je pozdravila sve okupljene i 

zahvalila im se na dolasku i  pomoći oko organizacije sajma.

Zamjenica župana je naglasila kako je upravo koljevka organiziranog lovstva Varaždinska 

županija, s obzirom na to da je 1872. godine prvi organizirani lov bio u našem poznatom 

lovištu Zelendvor.

- Ponosni smo na ovu međunarodnu manifestaciju jer upravo ona pozicionira Varaždinsku 

županiju na kartu turizma, bilo u lovnom, ribolovnom, bilo kroz kontinentalni turizam i 

zaista se nadam da će ovaj vikend brojne mlade obitelji zajedno s djecom posjetiti ovaj 

sajam, ako i svi oni zaljubljenici u prirodu, a pogotovo naši najmlađi kako bi naučili 

poštivati prirodu i očuvati je. Mislim da su to zaista važne poruke i želim svim izlagačima 

dobru i konstruktivnu suradnju i da izmijene poslovna iskustva te uživaju u kvalitetnom 

druženju-rekla je zamjenica župana.

Gradonačelnik Bosilj je rekao kako postoje određeni prijepori u javnosti, ali kako su u 

načelu i lovci i ribolovci izuzetno bitni za održavanje eko sustava te da su jedan bitan 

faktor očuvanja okoliša.

-Svakako je lijepo što se to održava u našoj Areni jer ne  trebaju ovdje biti samo sportski 

događaji, Arenu plaćamo zaista skupo i drago mi je da imamo veliku popunjenost i neka 

ona bude što veća i to ne samo sportskim događanjima. Sljedeći tjedan ovdje će se održati

i rukometna utakmica Hrvatske reprezentacije, a za vikend će se održati ovaj Sajam i 

smatram da je to dobro – zaključio je Neven Bosilj.

Ivica Budor , predsjednik Hrvatskog lovačkog saveza pozdravio je sve okupljene te je 

izrazio zadovoljstvo održavanjem ovog sajma koji ima svoju kvalitetu i tradiciju, dok je 

Vladimir Sever, predsjednik Hrvatskog sportskog ribolovnog saveza naznačio važnost 

održavanja ovakvih specijaliziranih sajmova na kojima se mogu čuti nova iskustva, ali i 

razmijeniti mišljenja.



U okviru održavanja Međunarodnog sajama Izvršni odbor Hrvatskog lovačkog saveza 

održao je svoju sjednicu, a konstruktivan i plodonosan rad zaželjela im je i zamjenica 

župana Silvija Zagorec.

Inače, Međunarodni sajam Priroda, lov, ribolov, turizam za posjetitelje će biti otvoren u 

petak i subotu od 9 do 19 sati, a u nedjelju do 17 sati. Cijena ulaznice iznosi 20 kuna za 

odrasle, 10 kuna za djecu do 15 godina, dok je ulaz za djecu do 7 godina besplatan.
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